
 
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 10 

от 31.05.2012 г. 

 

        Днес 31.05.2012 година от 14:00 часа в ритуалната зала на Община Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

        На заседанието присъстваха: 10 общински съветници:- Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Марин Пейчинов, Радка Желева , Росица Иванова, 

Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова , Селятин Исмаилов и г-н Петър Иванов. 

        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – кмет 

на Община, Петко Добрев – зам.кмет,  Стефка Жекова – секретар на община, Павлина 

Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция „СА” ; Радка 

Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт” , кметове на кметства и 

кметски наместничества от общината, К. Кръстева – Директор Дирекция „СП” Алфатар. 

Гости на заседанието: Марчо Узунски, Иван Василков и др. 

             Председателят  на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.27, ал.2, 

от ЗМСМА. 

Колеги , всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание, но се 

налагат промени.Правя следното предложение: 

        Оттеглям Докладната,която я няма в дневния ред ,но която разгледахме на 

постоянните комисии, във връзка с постъпилата молба от Милко Михайлов Кирилов и на 

нейно място предлагам докладната:  относно постъпилото обръщение от НАПОС-РБ. 

Междувременно постъпиха още четири докладни записки. Предлагам следваща поредна 

точка да бъде: 

6. Докладна записка относно:Финансово съдействие за фолклорен събор „Алеково 

пее”. 



7. Докладна записка относно: Предоставяне за стопанисване и управление, сградата на 

НЧ .”Пробуда-1910”.        

8. Докладна записка относно: Приемане на вътрешни правила за работата на комисията 

„Предотвратяване и установяване на конфликт на интереси”. 

9. Докладна записка относно: Изменение на Решение № 068 от протокол № 

09/27.04.2012г. 

      10.Въпроси.Заявления.Изказвания и др. 

    Колеги ,въпроси, други предложения относно дневния ред.? 

         Давам думата на Я. Господинова: Предлагам т.2 от Дневния ред /Финансов отчет за 

1-то тримесечие на 2012г. на ЦДГ „Щастливо детство” да отпадне поради неприсъствие на 

вносителя. 

Който е съгласен с така направените предложения  за промяна в дневния ред   моля да 

гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 10  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова Отсъства 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зачитам новия дневен ред: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

1. Докладни записки относно: Върнато Решение №065, от кмета на Община Алфатар, 

вписано в Протокол № 09 от 27.04.2012 година за ново обсъждане. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

1.1 Относно: Върнато Решение № 69 от 27.04.2012 година, от кмета на Община 

Алфата , вписано в Протокол № 09 от 27.04.2012г. 

                                    Докладва: кмета на Община Алфатар 



2. Докладна записка относно: Изменение и допълнение на Решение №012 от протокол 

№ 03/15.12.2011г. 

                                    Докладва: Марин Тодоров Пейчинов 

3. Докладна записка относно: Изменение и допълнение на Годишен план за развитие 

на социалните услуги в община Алфатар за 2013г. 

                                   Докладва: Янка Стоянова Господинова 

4. Докладна записка относно: Актуализация на тарифата, с която се определя 

първоначалната наемна цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите терени, 

земите от общинския поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно 

вида на извършваната дейност. 

                           Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно: Постъпило обръщение от НАПОС-РБ. 

                           Докладва: Председател ОбС 

6. Докладна записка относно: Финансово съдействие за фолклорен събор „Алеково 

пее”. 

                               Докладва: Иван Захариев 

7. Докладна записка относно: Предоставяне за стопанисване и управление , сградата на 

НЧ .”Пробуда-1910”. 

                               Докладва: Иван Захариев 

8. Докладна записка относно: Приемане на вътрешни правила за работата на 

комисията „Предотвратяване и установяване на конфликт на интереси”. 

                                Докладва: Председателя на ПК-Р. Желева 

9. Докладна записка относно: Изменение на Решение № 068 от протокол № 

09/27.04.2012г. 

                                           Докладва: кмета на Община Алфатар. 

     10. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

       10.1. Молба от Никола Дянков – с. Алеково. 

 

З.Питакова: Преминаваме към първа точка от дневния ред: 



ПЪРВА ТОЧКА: Върнато Решение №065, от кмета на Община Алфатар, вписано 
в Протокол № 09 от 27.04.2012 година за ново обсъждане. 

З.Питакова: Давам думата на кмета на общината г-жа Узунска: Взетото решение №65 от 

предходното заседание за приемане на Правилник за общинско предприятие. Възползваме 

се от възможността в закона и го връщам. Имайки също в предвид Решение №316/2011г. 

на ОбС –Алфатар, в което има точки, които не могат да бъдат изпълнени, а именно: 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект по Оперативна програма 

„Развитие на човешки ресурси” 2007-2013г., Схема за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ: BG051PO001-5.1.02 „НОВИ ВЪЗМОЖНОСТИ”, чрез създаване 

на социално предприятие за осъществяване на дейности заедно и поотделно, както 

следва: обществена пералня; обществено хранене; озеленяване и благоустройство; 

извършване на технически дейности в подкрепа на общинската администрация; 

предприятие за традиционни занаяти. 

2. Така определените дейности по предходната точка се реализират чрез образуване 

на общинско предприятие /ОП/. 

3. Предоставя за нуждите на проект по програма BG051PO001-5.1.02 „НОВИ 

ВЪЗМОЖНОСТИ”, сграда с идентификатор 00415.501.6 с площ от 465 м2 с Акт на 

публична общинска собственост № 295/24.04.2011г. за ползване от новосъздаденото 

социално предприятие за срок от 5 години, а след одобряване на проекта ведно с ДЗ 

по т.4 да предложи така описания по-горе поземлен имот за управление на 

новоучреденото ОП, на основание чл12, ал.2 от ЗОбС. 

4. Възлага на кмета на Община Алфатар да подготви и внесе съответния проект в 

Агенцията за социално подпомагане и след одобряване на проекта и финансирането 

по него да внесе в Общинския съвет докладна записка /ДЗ/ за създаването на ОП, 

структура, статут, имущество за предоставяне в управление и финансиране на 

същото. 

5. Възлага на кмета на община Алфатар най-късно с предложението по т.3 да внесе ДЗ 

за приемане на правилник за дейностите, структурата и управлението на 

Общинското предприятие – чл.52, ал.3 от  ЗОбС. 

 

           Ръководейки се от това Решение на ОбС-Алфатар се внесе предложение за 

Правилник. Ние смятаме също, че дейностите на общинско и социално предприятие се 

препокриват. 

          З.Питакова: Други въпроси? Р.Желева: Виждаме, че с кандидатстването по този 

проект се изпълнява решение на ОбС. Тези решения на ОбС се прилагат при 

кандидатстването по проекта. С този Правилник смятам, че кмета изпълнява решение на 

ОбС и не смятам, че е целесъобразно да се отменят решение на предходния ОбС. 

          З. Питакова: Други мнения? Ж.Василева: Самия проект „Обществена пералня” , 

може да се реализира и без Общинско предприятие. Проекта не се стопира. 

          З.Питакова: Като е толкова неотложно да се създаде това общинско предприятие г-

жо Желева, защо Вие когато бяхте кмет на общината не сте била съгласна да  го създадете? 

          Р.Желева: Не е имало конкретно предложение и проект. 



Я.Господинова: Защо трябва да създаваме устойчивост на проекта със създаването на 

общинско предприятие. Проекта може да се осъществи и без него.Мисля,че ако беше 

необходимо  изискване за програмата ,това Общинско предприятие  щеше да бъде 

създадено от г-жа Желева и тогава да се кандидатства  за проекта.Не е въпроса да създадам 

нещо  с което да докажем , кой какво може и ,че няма да се справим. 

П.Добрев: г-жа Узунска Ви запозна с Решение №316 на предходния ОбС и смятаме, че 

следва да се изпълни. 

Социалното предприятие не е форма, която може да бъде регистрирана. Това е един израз, 

който се използва в обществената сфера, но закона не му позволява регистриране. 

З.Питакова: Други въпроси?  

            Преминаваме към режим на гласуване. Зачитам  предложение за решение: 

На основание чл.21,ал.2и във връзка с чл.45,ал.5 от ЗМСМА предлагам Общински съвет да 

вземе : 

РЕШЕНИЕ № 070 

1.Прима Правилник за дейността на общинските предприятия в община Алфатар. 

2.Задължава кмета на община Алфатар в тримесечен срок да внесе предложения за 

създаване на общински предприятия и да сключи договор за ползване. 

Който е съгласен ,моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 4 против –6   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „против” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „против” 8. Янка Господинова „против” 

9. Живка Великова „против” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „против”    

 

Решението не се приема .  

        Преминаваме към точка 1.1: Върнато Решение № 69 от 27.04.2012 

година, от кмета на Община Алфата , вписано в Протокол № 09 от 27.04.2012г. 



З.Питакова: Давам думата на кмета на общината г-жа  Узунска: Не сме съгласни с 

преобразуването на Кризисния център в ЦНСТ. Първо, за да се преобразува трябва да има 

становище от Агенцията за социално подпомагане. Базата не отговаря. Трябва да има 3 

спални, дневна стая, сградния фонд не отговаря. Трябва да има достъп до 3-тия етаж за 

деца с увреждания. Ако са по-големи трябва да са отделно – момчета, момичета. Трябва да 

има втора дневна за срещи с родители. Кът за отдих. Зелена площ с пясъчник. Охрана към 

СОТ или лицензирана фирма. Персонала е 0,8- ръководил и дете гледачи. Тук няма на щат 

специалисти- психолог, логопед и др. Издръжката за ЦНСТ е по-висока, но има дейности, 

които трябва да се плащат почасово, а се осигуряват само 45лв. на дете. 

З.Питакова: Други въпроси? Я.Господинова: Трябва да направим разлика, че ние говорим 

не за деца със специални нужди. Предлагам да се запознаете с методиката, която ще Ви 

предоставя. сградния фонд отговаря. Капацитета може да е за 6 и 9 деца, но ние 

разполагаме с две общински жилища едно до друго. 

Й.Узунска: Разполагам с методиката и данните, които изложих са от нея. 

П.Иванов: Правя предложение: Г-жа Узунска и Г-жа Я. Господинова да проучат в 

отговорните институции, дали е възможно де се преобразува, а не да гласуваме и после да 

се окаже, че не може да се преобразува. 

З.Питакова: Давам думата на К.Кръстева: И двете услуги са за деца. Целевата група е по-

различна. Всички деца преживели насилие, които са били настанявани при нас са от София 

област и др.области. Запознати сте с последните случаи, пропуските в нормативната 

уредба. Излизат от улицата, без изследвания. КЦ не разполага с помещение, къде  да бъдат 

отделени. От нашата община децата не могат да бъдат настанени, да бъдат близо до 

родителите си. 

От нашата дирекция не се изисква предварително становище. Политиката на общината се 

осъществява от ОбС. В община Кайнарджа има ЦНСТ и може да се почерпи опит. 

З.Питакова: Задължен ли е Директора на КЦ да изисква документ за здравословното 

състояние на детето? 

К.Кръстева: В последствие се изисква, но не винаги е възможно при спешно настаняване. 

Детето следва да се настани в изолатор. 



Р.Желева: В общинската стратегия има заложени нови дейности и разкриване на Център от 

семеен тип. Вие като Директор виждате ли пречка? 

К.Кръстева:Няма лошо да се разкриват нови дейности, но нашата община е малка, няма 

деца. Имаме 264 деца, които са на социално подпомагане и не са застрашени. Смятам, че 

две такива услуги под шапката на една община няма да се допуснат. 

Р.Желева: Децата не следва да са от общината те се привличат от цялата страна. 

Р.Иванова: Ще Ви позволят ли да преобразувате? 

К.Кръстева: смятам, че ще се позволи на база на показателите. 

П.Добрев: В докладната са нарушени правилника и основанията. 

Р.Желева: Няма единно становище на постоянната комисия, да се излезе със становище. 

З.Питакова: От следващия месец ПК ще заседават отделно за да могат да излизат със 

становище.  

З.Питакова: Да гласуваме предложението на г-н  П.Иванов. 

Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 4 против –6   въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „против” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „против” 8. Янка Господинова „против” 

9. Живка Великова „против” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „против”    

Предложението не се приема. 

Й.Узунска: Не съм видяла законово основание за преобразуване. Да има становище от 

Регионална дирекция. 

Р.Иванова: Ние трябва да се мотивираме на нещо, за да вземем това решение. Кмета трябва 

да внесе предложение, но кмета изказва друго становище. 



П.Добрев: Имам отношение към докладната на Я.Господинова за преобразуването на КЦ. 

З.Питакова: Други въпроси? 

Преминаваме в режим на гласуване Зачитам проекта за решение 

На основание чл.21 ал.1 т.23 и във връзка с чл.45,ал.5 от ЗМСМА и чл.36В, 

ал.1т.1,ал.2,ал.3 т.1 от Правилника за прилагане на Закона за социалното подпомагане, 

предлагам ОбС- Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ  № 071 

1. Промяна на вида /преобразуване/ на социалната услуга Кризисен център в ЦНСТ за 

деца от 5 до 18 годишна възраст. 

2. Задължава кмета на Община Алфатар да изпрати решението на ОбС Алфатар на 

директора на Регионална дирекция за Социална подпомагане. 

ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 6 против –3   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „Против” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „Против” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „Въздърж.” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „Против” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

Решението се приема. ОбС –Алфатар потвърждава свое  Решение №69/27.04.2012г. 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ВТОРА ТОЧКА: Изменение и допълнение на Решение №012 от протокол № 
03/15.12.2011г. 

З.Питакова: Давам думата на вносителя М.Пейчинов: Става дума за социални придобивки, 

а не за възнаграждения. 

Р.Желева: Смятам, че не е редно да се вземе такова решение в ОбС, тъй като осигуровките 

и обезщетенията са % от възнаграждението и другите придобивки не следва да са равни на 

кмета. Ежедневните отговорности са за кмета и трябва да са разграничени. Има и 

споразумение на синдикални организации и са сключени в колективни трудови договори. 

По кодекса председателя не се включва в такива. Изпълнено е решението на ОбС за 

възнаграждението, остава само втора точка за отпуск и прослужено време. 



Я.Господинова: Аз съм на мнение, че ако по закон се полагат, трябва да се получат. 

П.Добрев: Едновременно с възнаграждението е обвързано и с продължителността на 

работното време. 

П.Друмева: Потвърждавам становището на г-н Добрев, че добавките се начисляват т.е. не 

виждам основание за изплащане със задна дата. 

Й.Узунска: Знаете, че ОбС няма самостоятелен щат. Говорите на правоотношения равни на 

кмета. В правилника, който се прие е указано как е формирано правоотношението. Размера 

на платените неприсъствени дни се определя с протокол на ОбС. 

Р.Иванова: Вие сте си в правото да искате. Да се направят промени в правилника. Да се 

гласува като предложение. 

М. Пейчинов: Като вносител на тази докладна, приемам предложението на г-жа Р.Иванова. 

Правя процедурно предложение: оттеглям тази докладна, нещата да се уточнят. 

Иван Василков наруши реда в залата , държа се неприлично и председателя на ОбС го 

отстрани от заседанието , въпреки неговото упорство. 

З.Питакова: Който е съгласен с така направените предложения моля да гласува 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, предлагам ОбС- Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ  № 072 

1.Отлага: Докладна записка относно: Изменение и допълнение на Решение №012 от 

протокол № 03/15.12.2011г за следващи заседания на ОбС . 

 

 З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 8 против – 2    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „Против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „Против” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТРЕТА ТОЧКА: Изменение и допълнение на Годишен план за развитие на 
социалните услуги в община Алфатар за 2013г. 



З.Питакова: Давам думата на Я.Господинова: Това е във връзка с допълване на Годишния 

плат т.2.2 Разширяване на Кризисния център – във преобразуване на Кризисния център в 

ЦНСТ. 

П.Добрев: Според мен е редно да се изрази становище от Дирекция социално подпомагане. 

Изхождам, че законодателя е решил, че нашето законодателство следва да отговаря по дух 

и поведение на европейското. Тъй или иначе, ние закриваме  този център. 

К.Кръстева: Първия план не е съгласуван с нас. Трябва да се имат предвид целевите групи. 

Р.Иванова: Ще се счита като дискриминация към определен кръг деца. 

Ст.Жекова: Годишния план е от общинската стратегия и е част от Областната стратегия. 

Р.Желева: Това не е допълнение, а изменение. Това не е заложено в годишния план. Аз съм 

против закриването на  Кризисния център и съм против на вземането на такова решение. 

              Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл.19, ал.2 и ал.3 от Закона за социалното подпомагане 

предлагам Общински съвет гр.Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ №073  

            Приема изменение и допълнение на Годишен план за развитие на социалните 

услуги в Община Алфатар за 2013г. 

Част: Социална политика - т. 2.2  

Т.2.2-Било: Разширяване дейността на „Кризисен център за деца” гр.Алфатар , чрез 

оказване на подкрепа ,както на деца така и на родители с цел преодоляване на кризи в 

семействата. 

Става: т.2.2-Промяна на вида/преобразуване/ на социалната услуга –Кризисен център 

в ЦНСТ  за деца от 5 до 18 годишна възраст. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

 



ГЛАСУВАНЕ: 

 

„За”: 6 против –3   въздържали се – 1 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „Против” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „Против” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „Въздърж.” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „Против” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

- Благодаря Ви колеги. 

Р.Иванова: Процедура за почивка 10минути.  

З. Питакова: Колеги който е съгласен за 10 мин. почивка  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

Колеги имате почивка 10 минути. 

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА: Актуализация на тарифата, с която се определя 

първоначалната наемна цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите терени, 

земите от общинския поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида 

на извършваната дейност. 

З.Питакова: Давам думата на вносителя г-жа Узунска: Актуализация на тарифата е в частта 

за земеделските земи. Някой от договорите за наем на зем.земи изтичат. Изхождайки от 

средното рентно плащане за областта -26лв. ,предлагаме 25лв, като начална наемна цена. 

З.Питакова: Други въпроси? Ив.Енчев: Да поясня- в докладната е пропуснато да се запише 

стопанската 2012-2013г. /вместо 2013г./ и в основанието за решение също. 



Г-н  Иван Василков влезе в залата въпреки , че беше отстранен , отново се държа 

непристойно , не иска думата , а говори когато си иска и отново беше отстранен от залата. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21, ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл.14, ал.8 от Закона за общинската 

собственост във връзка с чл.22 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

РЕШЕНИЕ  № 074 

1. Актуализация на тарифата, с която се определя първоначалната наемна цена на 

1 кв.м. за помещенията и прилежащите терени, земите от общинския поземлен 

фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната дейност. 

III. Тарифа за определяне на началния размер на годишния наем на земи от 

общинския поземлен фонд община Алфатар, област Силистра, за срок от една 

стопанска година, начална наемна цена лв /дка  за 2012/2013 г.  

                       А. Земеделски земи по НТП – нива -25лв на декар 

                       Б. Земеделски земи по НТП - трайни насаждения -25лв/ декар 

  

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

  

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 ; против –0;  въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви.Преминаваме към  



ПЕТА ТОЧКА:  Обръщение от НАПОС-РБ. 

З.Птакова: Постъпи обръщение/декларация/ от Националната асоциация на председателите на ОбС 

в Р.България с вх.№72./ 09.05.2012г. Народното събрание прие на второ четене Закона за 

държавния служител и е внесено предложение да се промени чл.34, ал.2 от ЗМСМА  и 

възнагражденията на Общинските съветници са намалени от 60% на 30% от средната 

брутна работна заплата на общинска администрация за предходен месец от предходното 

тримесечие.Аз  Ви призовавам да подкрепим обръщението на НАПОСРБ   и да настояваме 

да се запази предишния чл.34 ал.2. 

              Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21 ,ал.1,т.23   от ЗМСМА предлагам ОбС Алфатар да вземе следното  

                                                 РЕШЕНИЕ №075 

1. Подкрепя декларацията на НАПОСРБ ,/относно промяната на чл.34,ал.2 от ЗМСМА 

за недопустима/ и настояваме за законодателна промяна ,възстановяваща досега 

действащите правила за възнаграждение на труда на общинските съветници , като  

се възстанови  предишния текст на чл.34, ал.2 от ЗМСМА. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 ; против –0;  въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ШЕСТА ТОЧКА: Финансово съдействие за фолклорен събор „Алеково пее”. 

З.Питакова: Давам думата на Ж.Великова: за подпомагане на организацията на събора на 

30юни. 

Р.Иванова: Да се подпомогне събора 

П.Друмева: Каква е целта за изразходваната сума?  



Ж.Великова: За изразходваната сума, ще се предостави отчет и разходно оправдателни 

документи.Не е за награден фонд. 

П.Иванов: Коментирахме на ПК, Захариев да уточни с кмета на общината сумата . Този 

въпрос не следва да се коментира. Решихме да не се гласува на заседанието на ОбС, а да се 

направи заявка до кмета. 

              Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

               На основание чл. 21 ,ал.1,т.23     от ЗМСМА предлагам ОбС Алфатар да вземе 

следното  

                                                 РЕШЕНИЕ №076 

1. За провеждане на VII-мия традиционен фолклорен събор „Алеково пее” на 

30.06.2012г. Община Алфатар да отпусне сумата от 300 лв.  

2. Задължава председателя на НЧ „Пробуда-1910” да представи на общинската 

администрация необходимите разходно оправдателни документи. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 ; против –0;  въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви.Преминаваме към  



СЕДМА ТОЧКА: Предоставяне за стопанисване и управление , сградата на НЧ 

”Пробуда-1910”. 

З.Питакова: Във връзка с кандидатстването за финансиране по мярка 322 „Обновяване 

и развитие на населените места” от Програмата за развитие на населените места.     Имате 

ли въпроси?  

Р.Желева: Предлагам да приемем решението. 

      Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

      На основание чл. 21 ,ал.1,т.8 и т.12 от ЗМСМА във връзка с изпълнение 

приоритетите в Плана за регионалното развитие на Община Алфатар за периода 

2007-2013г. предлагам ОбС Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ №077 

1. Дава съгласие НЧ „Пробуда-1910”с.Алеково да кандидатства по „Програма за 

развитие на селските райони 2007-2013г.” със следния проект „Подобряване и 

модернизация на читалищ 

2. ната сграда на НЧ”Пробуда-1910” с.Алеково. 

3. Дава съгласие за актуализиране на „План за развитие на Община Алфатар 2007-

2013г. и удостоверява, че горепосочените дейности отговорят на приоритетите 

на общинския план за развитие на Община Алфатар. 

4. Задължава председателя на читалищното настоятелство при НЧ „Пробуда-

1910”с.Алеково да отпочне процедура по подготовката на необходимата 

документация за кандидатстване. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 ; против –0;  въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 



11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ОСМА ТОЧКА: Приемане на вътрешни правила за работата на комисията 

„Предотвратяване и установяване на конфликт на интереси”. 

З.Питакова: Давам думата на вносителя, ако нещо желае да добави: Р.Желева:Нямам какво 

да добавя, освен че в чл.19 е записано, че материалите се размножават и съхраняват на 

място достъпно за съветниците. 

Предлагам ОбС да приеме вътрешните правила. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

      На основание чл. 21 ,ал.1,т.23 от ЗМСМА, предлагам ОбС Алфатар да вземе 

следното  

РЕШЕНИЕ №078 

1. Приема вътрешни правила за работа на комисията чл.25, ал.2, т.3 от Закона за 

предотвратяване и установяване на конфликт на интереси. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10 ; против –0;  въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

.Преминаваме към  

ДЕВЕТА ТОЧКА: Изменение на Решение № 068 от протокол № 09/27.04.2012г. 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: Обсъдихме го на заседанието на 

комисиите. Пристигна писмо, с което ни уведомяват да направим корекция в 



изпратените документи, т.е. не се допуска партньор по проекта, което налага общината 

да поеме предвидените за партньора разходи. 

Р.Желева: Мисля, че трябва да подкрепим проекта, за да получим 23000лв. 

З.Питакова:Искам да попитам г-жа Маринова, как не е разбрала, че не се допуска 

съфинансиране,тъй като беше няколко дни в София  преди да го внесе? 

М.Пейчинов: В самата обосновка се включва и демонтажа. 

Й.Узунска: Може да се плати скрапа от самия котел и да се осигури финансирането. 

Я.Господинова: Като се изработва един проект не се ли проучват нещата? Аз лично се 

считам за подведена. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

      На основание чл. 21 ,ал.1,т.8 от ЗМСМА, във връзка с писмо на МТСП –Фонд 

„Социална закрила” с вх. № 1489/23.05.2012 год. ,предлагам ОбС Алфатар да вземе 

следното  

РЕШЕНИЕ №079 

            Било: 2.Средства за съфинансиране да бъдат предоставени от бюджета на 

партньора „Дом за стари хора” ГР.Алфатар, община Алфатар 

            Става:2.Средства за съфинансиране, в размер на 2 370 лв. да бъдат предоставени от 

бюджета на  община Алфатар. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 8 ; против –2;  въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „Против” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „отсъства” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „Против” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 



ТОЧКА ДЕСЕТ: Въпроси.Заявления.Изказвания и др. 

З.Питакова: На постоянните комисии обсъдихме Молбата на Никола Дянков от с.Алеково, 

разгледана е от общинската администрация и се работи по нея. 

Колеги имате ли други въпроси ? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред Председателя на ОбС закри днешното заседание в 

16.08ч. 

04.06.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: ………….. 

п/ РП/РП 


